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Σήμερα  ημέρα  Δευτέρα  7  Ιανουαρίου  2013  και  ώρα  11:00  το  
Εθνικό  Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης  συνήλθε  σε  συνεδρίαση,  στην  
οποία  παρέστησαν  ο  Πρόεδρος  του  ΕΣΡ  Ιωάννης  Λασκαρίδης,  η  
Αντιπρόεδρος  Λίνα  Αλεξίου  και  τα  μέλη  Εύη  Δεμίρη,  Γιάννης  
Παπακώστας, Κωνσταντίνος Αποστολάς, Γεώργιος Στεφανάκης, Άρης  
Σταθάκης. 

I  στορικό-Νομική θεμελίωση  

1. Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε με την ενδεχομένη υπό 
της  εταιρείας  με  την  επωνυμία  ΣΕΡΡΑΪΚΑ  ΜΑΖΙΚΑ  ΜΕΣΑ 
ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ Α.Ε.,  ιδιοκτήτριας του 
τηλεοπτικού σταθμού με διακριτικό τίτλο ΔΙΚΤΥΟ ΣΕΡΡΕΣ ΝΕ.Σ.Τ.-ΑΛΦΑ 
TV Νομού Σερρών, ενδεχομένη παραβίαση της ραδιοτηλεοπτικής νομοθεσίας.

2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγματοποιήθηκε την 18η Δεκεμβρίου  2012, 
κατά  την  οποία  δεν  εμφανίστηκε  εκπρόσωπος  του  τηλεοπτιικού  σταθμού, 
καίτοι είχε κλητευθεί με την υπ’ αριθμ. 10786/10.12.2012 κλήτευση, η οποία 
έχει παραληφθεί από την εταιρεία δια τηλεομοιοτύπου όπως προκύπτει εκ της 
υπό της ίδιας μέρας επιβεβαιώσεως.

3. Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης έλαβε υπόψη:

Ι.  Το  άρθρο  15,  παρ.  2  του  Συντάγματος,  κατά  το  οποίον  η  ραδιοφωνία  και  η 
τηλεόραση  υπάγονται  στον  άμεσο  έλεγχο  του  Κράτους,  ο  οποίος  έχει  σκοπό  τη 
μετάδοση  προϊόντων  του  λόγου  και  της  τέχνης,  την  εξασφάλιση  της  ποιοτικής 
στάθμης των προγραμμάτων που επιβάλει η κοινωνική αποστολή της τηλεόρασης και 
η πολιτιστική ανάπτυξη της χώρας, καθώς και το σεβασμό της αξίας του ανθρώπου.

II. Το άρθρο 1 παρ. 1 εδ. γ  του Ν. 2328/1995, κατά το οποίο οι ραδιοτηλεοπτικοί 
σταθμοί πρέπει να μεριμνούν για την αντικειμενική ενημέρωση, τη διασφάλιση της 
πολυφωνίας, καθώς και την προαγωγή του πολιτισμού με την μετάδοση εκπομπών 
λόγου και τέχνης. 

ΙΙΙ.  Το άρθρο 3 παρ. 1 του Π.Δ/τος 77/2003,  κατά το οποίο το ραδιόφωνο και  η 
τηλεόραση  πρέπει  να  αναγνωρίζουν  και  να  σέβονται  εμπράκτως  τη  διατύπωση 
διαφορετικών απόψεων και να υπερασπίζονται την ελευθερία μεταδόσεώς τους, ενώ 
οι διαφορετικές απόψεις πρέπει να παρουσιάζονται έγκαιρα και με ίσους όρους.  

IV. Το άρθρο 4, παρ. 1, στοιχείο β, ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το Ε.Σ.Ρ 
ελέγχει  την  τήρηση  των  όρων  που  προβλέπονται  στην  εκάστοτε  ισχύουσα 
ραδιοτηλεοπτική νομοθεσία και επιβάλλει τις νόμιμες κυρώσεις.
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Αιτιολογικό

Εκ των στοιχείων του φακέλου της εταιρείας με την επωνυμία ΣΕΡΡΑΪΚΑ ΜΑΖΙΚΑ 
ΜΕΣΑ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ Α.Ε.,  ιδιοκτήτριας του 
τηλεοπτικού  σταθμού με  διακριτικό  τίτλο  ΔΙΚΤΥΟ ΣΕΡΡΕΣ ΝΕ.Σ.Τ.-ΑΛΦΑ TV 
Νομού  Σερρών και  της παρακολουθήσεως,  από  dvds,  που  απέστειλε  στο  ΕΣΡ ο 
καταγγέλων, του κεντρικού δελτίου ειδήσεων που μεταδόθηκε κατά την 19.7.2012, 
προέκυψαν τα ακόλουθα:  
1ο DVD 01΄:20΄΄ – 31΄:20΄΄ 
 Παρουσιαστής: Άγρια κόντρα έχει ξεσπάσει για την οδό Ιακώβου Ορεινού. Η πρώην 
αντιδήμαρχος Δέσποινα Ιλανίδου μιλώντας χθες στο δελτίο ειδήσεων του ΔΙΚΤΥΟ 
εξαπέλυσε  επίθεση  κατά  της  δημοτικής  αρχής  τονίζοντας  πως  εξακολουθεί  να 
παρανομεί  αφού  δεν  υπάρχει  απόφαση  του  δημοτικού  συμβουλίου  που  να 
χαρακτηρίζει πεζόδρομο την Ιακώβου Ορεινού. Η κ. Ιλανίδου μάλιστα έκανε λόγο 
για  προκλητική  αλαζονεία  της  δημοτικής  αρχής,  άποψη  που  συμμερίζεται  και  ο 
Παναγιώτης Κοτρώνης. «Όλα έγιναν νόμιμα… Δεν υπάρχει ζήτημα αλαζονείας και 
όσα λέγονται εξυπηρετούν πολιτικές σκοπιμότητες» απαντά η δημοτική αρχή.  
Μεταδίδεται ρεπορτάζ.
Οι ενδείξεις στο κάτω μέρος της οθόνης είναι: 
Δ. ΙΛΑΝΙΔΟΥ: ΠΡΟΚΛΗΤΙΚΗ ΑΛΑΖΟΝΕΙΑ ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ
«Η ΑΛΑΖΟΝΕΙΑ ΤΟΥΣ ΧΤΥΠΑ ΚΟΚΚΙΝΟ» 
ΞΕΣΠΑΣΕ ΚΟΝΤΡΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΑΚΩΒΟΥ ΟΡΕΙΝΟΥ
«ΔΙΙΣΤΑΝΤΑΙ ΟΙ ΑΠΟΨΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΑΝ ΕΙΝΑΙ ΠΕΖΟΔΡΟΜΟΣ»
«ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΚΑΜΙΑ ΑΛΑΖΟΝΕΙΑ»
«ΜΙΚΡΟΠΟΛΙΤΙΚΕΣ ΣΚΟΠΙΜΟΤΗΤΕΣ»
«ΕΙΧΑΝ ΛΗΦΘΕΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΕΠΙ ΘΗΤΕΙΑΣ ΜΟΥ»
Τηλεφωνική επικοινωνία με κ. Ιλανίδου: Είναι ντροπή μας. Εγώ είμαι αηδιασμένη με 
όλα αυτά τα  παράνομα  που  βλέπω και  την  προκλητική  αλαζονεία  της  δημοτικής 
αρχής με αυτή την προκλητική συμπεριφορά. Είναι μέσα στην αλαζονεία. Κάνουν 
ό,τι θέλουν. Είναι η δημοτική αρχή. Κλείνουν το δρόμο.
Δημοσιογράφος: Είναι το ξέσπασμα της πρώην αντιδημάρχου Σερρών Δ. Ιλανίδου 
κατά  της  δημοτικής  αρχής.  Αφορμή  το  θέμα  που  ανέκυψε  με  την  οδό  Ιακώβου 
Ορεινού  μετά  και  από την παρέμβαση του εισαγγελέα,  ο  οποίος  ζήτησε από την 
αστυνομία  να  προβεί  στις  ανάλογες  ενέργειες  προκειμένου  να  απομακρυνθούν  οι 
ζαρντινιέρες.  Η Δέσποινα  Ιλανίδου σημείωσε  ότι  μπορεί  η  δημοτική  αρχή να  τις 
απομάκρυνε, ωστόσο τοποθέτησε στη θέση τους πινακίδα και κώνους σημειώνοντας 
ότι με αυτόν τον τρόπο εξακολουθεί να παρανομεί. (πλάνα του εν λόγω δρόμου)    
Τηλεφωνική  επικοινωνία  με  κ.  Ιλανίδου: Είδατε  τι  είπε  ο  κύριος  Παπαδίκης; 
Δεχθήκαμε αφόρητες πιέσεις από την τροχαία, από την εισαγγελία… Τι άλλο να τους 
κάνουν; Να τους κλείσουν μέσα; Δεν καταλαβαίνουν τίποτα.
Παρουσιαστής: Να αρχίσουν να κόβουν πρόστιμα μπας και συνέλθουν.
Τηλεφωνική  επικοινωνία  με  κ.  Ιλανίδου: Δυστυχώς  ξέρετε  τι  συμβαίνει;  Κόβει 
πρόστιμα από τους δημότες η δημοτική αστυνομία όποιο αυτοκίνητο μπει μέσα. Και 
τους παίρνουν και πινακίδες που παράνομο είναι και το ξέρω. 
Παρουσιαστής: Στον δρόμο που κακώς έχει κλείσει. 
Τηλεφωνική επικοινωνία με κ. Ιλανίδου: …που κακώς έχει κλείσει. Και πληρώνουν 
πρόστιμα  οι  καταστηματάρχες  και  οι  κάτοικοι  που  μπήκαν  εκεί  μέσα  με  την 
όπισθεν…
Δημοσιογράφος: Παράλληλα  η  κυρία  Ιλανίδου  τόνισε  πως  δεν  υπάρχει  απόφαση 
δημοτικού συμβουλίου που να χαρακτηρίζει την οδό πεζόδρομο, αναφερόμενη στο 
ιστορικό της υπόθεσης.
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Τηλεφωνική επικοινωνία με κ. Ιλανίδου: Επί Μητλιάγκα είχε πάρει απόφαση να γίνει 
πεζόδρομος  ή  η  Ιακώβου  Ορεινού  ή  η  Γενναδίου  και  Μαραγκουδάκη.  Δεν 
εφαρμόστηκε τίποτα. Ήρθε ο κύριος  Παρασκευόπουλος το 2008, ολοκληρώνει  τη 
μελέτη  και  προτείνει  ξανά…  Δεν  προτείνει  Γενναδίου  και  Μαραγκουδάκη  αλλά 
προτείνει  Τσαλοπούλου,  Κωνσταντινουπόλεως,  Ιακώβου  Ορεινού  και  Μανώλη 
Ανδρόνικου και ο κύριος Βλάχος στο δημοτικό συμβούλιο δεν ψηφίζει αυτούς τους 
δρόμους. Λέει: θα είναι κανονικής κυκλοφορίας, ροής και ψηφίζει μόνο τη Μανώλη 
Ανδρόνικου.  Εάν  θέλουνε  να  το  κάνουνε,  μπορούνε  εφόσον  υπάρχει  στη  μελέτη 
Παρασκευόπουλου… Ας πάρουνε στο πρώτο δημοτικό συμβούλιο μια απόφαση. 
Παρουσιαστής: Μάλιστα.  Γίνατε  κατανοητή  κυρία  Ιλανίδου.  Ωραία.  Να  γίνει 
πεζόδρομος, να γίνει με το σωστό τρόπο…
Τηλεφωνική επικοινωνία με κ. Ιλανίδου: …νόμιμα και κυρίως … Να γίνει ανάπλαση. 
Αυτή τη στιγμή μέσα υπάρχουν οκτώ κάδοι σκουπιδιών. Ελάτε τώρα να δείτε να 
βγούμε μια φωτογραφία στον πεζόδρομο, αν είναι αυτό πεζόδρομος. Εγώ παρακαλώ 
να πάρουν απόφαση σαν Δέσποινα Ιλανίδου, σαν ένας απλός δημότης, η τελευταία 
αυτής  της  πόλης.  Να  πάρουν  απόφαση,  νόμιμη  κανονιστική  απόφαση.  Να 
πεζοδρομήσουν νομίμως το δρόμο, να ομορφύνουν το δρόμο, να κάνουν ανάπλαση 
με φωτισμό, με πράσινο, με καθαριότητα. 
Δημοσιογράφος: Σήμερα  και  ο  Παναγιώτης  Κοτρώνης  άφησε  αιχμές  κατά  της 
δημοτικής αρχής αποδίδοντας της μικροπολιτικές σκοπιμότητες.
Π. Κοτρώνης – Επικεφαλής Ελάσσονος Αντιπολίτευσης Δ.Σ. Σερρών: Η αλαζονεία 
του  κυρίου  δημάρχου  και  της  δημοτικής  αρχής  συνολικά  έχει  χτυπήσει  κόκκινο 
νομίζω. Για μένα είναι αδιανόητο μετά και την παρέμβαση του εισαγγελέα ο κύριος 
δήμαρχος να συνεχίζει να παρανομεί. Με φτηνά επιχειρήματα… Δηλαδή έβγαλε τις 
ζαρντινιέρες  και  έβαλε  πινακίδες.  Αν είναι  δυνατόν.  Μετά  από ένα  τόσο μεγάλο 
διάστημα  που  διαμαρτυρόμαστε  πολλοί.  Είναι  αλήθεια  ότι  η  κυρία  Ιλανίδου  έχει 
σηκώσει το θέμα και έχει απόλυτο δίκιο.  Συμφωνούμε. Η 721 απόφαση του 2008 
ανατρέπει  όλες  τις  προηγούμενες  αποφάσεις  γιατί  ρυθμίζει  -είναι  απλούστατο- 
κυκλοφοριακά συνολικά το θέμα. Το ξέρει ο κύριος δήμαρχος. Δεν είναι ότι δεν το 
ξέρει.  Απλά συνεχίζει  να ασκεί μια παλαιοκομματική αντίληψη με τον πιο χυδαίο 
τρόπο.  Δηλαδή  για  να  εξυπηρετήσει  κάποιους  ψηφοφόρους  του,  συμπτωματικά 
πεζοδρόμησε…  Μα,  δεν  είναι  πεζόδρομος  αυτό.  Αυτό  είναι  μια  πρόχειρη 
πεζοδρόμηση για να εξυπηρετήσει κάποιον δικό του. Και δεν είναι συμπτωματικό ότι 
έγινε αυτή η κίνηση μόλις άνοιξε το συγκεκριμένο μαγαζί. Και εν πάση περιπτώσει 
εάν δεν έχουν καταργηθεί οι προηγούμενες αποφάσεις γιατί δεν πεζοδρομεί τώρα, 
σήμερα,  αύριο  την  Μαραγκουδάκη;  Με  την  ίδια  λογική,  εάν  ισχύουν  οι  παλιές 
αποφάσεις του ’05 και του ’02 ας πεζοδρομήσει αυτή τη στιγμή τη Μαραγκουδάκη. 
Και  λέει  σε  κάθε  περίπτωση  ότι  υπηρετεί  τη  νομιμότητα  μέχρι  κεραίας.  Ποια 
νομιμότητα; Δέκα φορές την ημέρα παρανομεί. 
Δημοσιογράφος: Ενώ  ο  Ηλίας  Γκότσης  υποστηρίζει  ότι  υπάρχει  διαφορετική 
ερμηνεία  των  αποφάσεων  και  καλεί  τη  δημοτική  αρχή  να  προβεί  σε  όλες  τις 
απαιτούμενες  ενέργειες  προκειμένου  η  οδός  να  αποκτήσει  όψη  και  λειτουργία 
κανονικού πεζόδρομου.
Η. Γκότσης – Δημοτικός σύμβουλος: Υπάρχει μία διάσταση όσον αφορά εάν είναι 
πεζόδρομος,  εάν  ισχύει  η  απόφαση  ή  όχι.  Η  απόφαση  ισχύει.  Η  κανονιστική 
απόφαση. Δε σημαίνει ότι όταν παίρνουμε μια καινούργια απόφαση καταργείται η 
παλιά. Για να καταργηθεί αυτή η απόφαση ως πεζόδρομος θα πρέπει να πάρει το 
δημοτικό συμβούλιο να καταργήσει την κανονιστική απόφαση. Άρα ισχύει το πρώτο. 
Το  δεύτερο.  Άκουσα  κάτι  αιχμές.  Ότι  δήθεν  έκλεισε  ο  δρόμος  για  ορισμένα 
καταστήματα καινούργια που δημιουργήθηκαν. Δεν ισχύει αυτό. Γιατί οι ζαρντινιέρες 
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μπήκανε  ένα  χρόνο  προτού  δημιουργηθούν  τα  καινούργια  καταστήματα.  Άρα  δε 
συντρέχει  κανένας  τέτοιος  λόγος.  Απλά  η  δημοτική  αρχή  επειδή  είναι 
χαρακτηρισμένος ως πεζόδρομος θέλει να τον έχει πεζόδρομο αλλά δεν τον φτιάχνει 
πεζόδρομο.  Τι  σημαίνει  αυτό;  Θα  πρέπει  οσονούπω,  πολύ  γρήγορα  δηλαδή,  η 
δημοτική  αρχή  ένα  κονδύλι  από  τη  ΣΑΤΑ  ένα  μέρος  από  τη  ΣΑΤΑ  να  το 
διαμορφώσει αυτό να είναι και πεζόδρομος, όχι μόνο κατ’ όνομα…
Δημοσιογράφος: Η  απάντηση  ήρθε  από  τον  αντιδήμαρχο  οικονομικών  και  τον 
εκπρόσωπο τύπου της δημοτικής αρχής, οι οποίοι τόνισαν ότι δημιουργείται θόρυβος 
για το συγκεκριμένο θέμα απλώς και μόνο για αντιπολιτευτικούς λόγους. 
Σ. Γαλάνης – Αντιδήμαρχος Οικονομικών: Μοχθούμε για να φέρουμε αποτελέσματα 
και κάθε άλλο παρά αλαζονεία υπάρχει σε εμάς. Όσον αφορά το συγκεκριμένο θέμα 
νομίζω ότι ο κύριος δήμαρχος έχει πάρει τις απαραίτητες πρωτοβουλίες… Εγώ δε 
βλέπω πουθενά  η δημοτική  αρχή,  από τον  κύριο  δήμαρχο ξεκινώντας  μέχρι  τους 
υπόλοιπους  συνεργάτες  του  κυρίου  δημάρχου  να  λειτουργεί  με  αυτό  τον  τρόπο. 
Νομίζω ότι όλες οι ενέργειες της δημοτικής αρχής έχουνε σαν στόχο να ωφεληθεί ο 
πολίτης των υπηρεσιών του δήμου. Όπως σας είπα και όλες οι προηγούμενες μας 
ενέργειες για όποιο θέμα σας ανέφερα, έχουν να κάνουν με το να εξυπηρετήσουμε 
τον πολίτη και να ωφεληθεί ο πολίτης και να απολαμβάνει τις καλύτερες υπηρεσίες. 
Γ.  Ξυλογιάννης  –  Εκπρόσωπος  τύπου  δήμου  Σερρών: Η  πεζοδρόμηση  στο 
συγκεκριμένο  δρόμο  έγινε  με  όλες  τις  νόμιμες  διαδικασίες  και  υπάγεται  σε  ένα 
γενικότερο σχέδιο που έχει να κάνει με την πεζοδρόμηση του κέντρου της πόλης των 
Σερρών.  Από  εκεί  και  πέρα  ότι  άλλο  ακούγεται  δεν  έχει  καμία  σχέση  με  την 
πραγματικότητα. Εξυπηρετεί ίσως μικροσκοπιμότητες στην πολιτική αντιπαράθεση 
των υπόλοιπων συνδυασμών και δεν έχουμε να πούμε κάτι περισσότερο.
Δημοσιογράφος: Πάντως  και  ο  πρώην  δήμαρχος  Σερρών,  Γιάννης  Μωϋσιάδης 
ερωτηθείς  για  το  ζήτημα,  σημείωσε  ότι  και  επί  θητείας  του  είχαν  ληφθεί 
συγκεκριμένες αποφάσεις για την οδό Ιακώβου Ορεινού. 
Γ.  Μωϋσιάδης  –  πρώην  δήμαρχος  Σερρών:  Το  ότι  κουβεντιαζόταν  για  να  γίνει 
πεζόδρομος… Κουβεντιαζόταν. Μάλιστα είχαμε πάρει απόφαση επί της δικής μου 
δημοτικής  αρχής  να  χαρακτηριστεί  καταρχήν  σαν  πεζόδρομος  αλλά  για  την 
υλοποίηση είχαμε πει ότι πρώτα θα εξασφαλίσουμε τους χώρους στάθμευσης ούτως 
ώστε να αποσυμφορηθεί το κέντρο από τα σταθμευμένα αυτοκίνητα και κατ’ αυτόν 
τον τρόπο να έχουμε τη δυνατότητα να απλώσουμε το δίκτυο των πεζοδρόμων στο 
κέντρο της πόλης για να την κάνουμε πιο άνετη, πιο ελκυστική θα έλεγα στο σύνολο 
την αγορά της πόλης.
Επιστροφή στο στούντιο.
Οι ενδείξεις στο κάτω μέρος της οθόνης είναι: 
«ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΣΟΥΝ ΤΗΝ ΟΔΟ Ι. ΟΡΕΙΝΟΥ»
ΞΕΣΠΑΣΕ ΚΟΝΤΡΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΑΚΩΒΟΥ ΟΡΕΙΝΟΥ
Παρουσιαστής  Λοιπόν… Θα μείνουμε  στο  θέμα  και  θα  το  συζητήσουμε  με  τον 
δημοτικό  σύμβουλο,  επικεφαλή  της  «Διάβασης  Πεζών» τον  κύριο  Κοτρώνη,  που 
είναι κοντά μας. Καλησπέρα, κύριε Κοτρώνη.
Π. Κοτρώνης Καλησπέρα κύριε Καπετάνιε. …
Παρουσιαστής  Κύριε  Κοτρώνη…  Τι  πραγματικά  συμβαίνει;  Καλώς  κλείνει  ο 
δρόμος ή κακώς;  
Π. Κοτρώνης Εγώ έχω εννιά ερωτήματα. Εσείς έχετε κανένα; 
Παρουσιαστής Θα με καλύψετε μάλλον και με τα εννέα. 
Π. Κοτρώνης Λοιπόν… Να αρχίσω. Στο έγγραφο που έστειλε ο κύριος Παπαδίκης 
προς  τον  κύριο  δήμαρχο  όταν  προέκυψε  το  θέμα  είπε  ότι  ενεργοποιείται  αυτή  η 
διάταξη, γίνεται πεζοδρόμηση της Ιακώβου Ορεινού κατόπιν προφορικού αιτήματος 
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κατοίκων. Λοιπόν… Μπορεί να μας πει ο κύριος Παπαδίκης και ο κύριος δήμαρχος, 
που γνωρίζουν νομίζω το θέμα και  τα ονόματα,  ποια είναι  αυτά τα ονόματα που 
έθεσαν  το  θέμα  προφορικά;  Γιατί  εγώ  έχω  31  γραπτά,  που  εκτίθενται  με  τις 
υπογραφές τους. 31.
Παρουσιαστής Εσείς τι 31 έχετε;  
Π. Κοτρώνης Που ζητάνε το αντίθετο.
Παρουσιαστής Δηλαδή;  
Π. Κοτρώνης Να μην είναι πεζόδρομος.
Παρουσιαστής Μάλιστα. 
Π. Κοτρώνης Οι  κάτοικοι  της  Ιακώβου Ορεινού.  Και  επειδή ο δήμαρχος πολλές 
φορές λέει  τους πολίτες  και  τη συντριπτική πλειοψηφία,  εκεί  η Ιακώβου Ορεινού 
είναι πολύ μικρή οδός, όπως γνωρίζετε, έτσι; Όταν λοιπόν έχω από 31 οικογένειες, 
ανθρώπους υπογραφές, νομίζω ότι αποτελούν την συντριπτική πλειοψηφία. Ας μας 
πει ο κύριος Παπαδίκης και ο κύριος δήμαρχος σε ποιων κατοίκων βασίστηκε την 
προφορική  αίτηση  και  έκανε  αυτή  τη  πεζοδρόμηση.  Είναι  νομίζω  ένα  ερώτημα 
δικαιολογημένο. Έτσι δεν είναι; 
Παρουσιαστής Πολλά ακούγονται ότι θέλουν να εξυπηρετήσουν σκοπιμότητες…
Π. Κοτρώνης Μα, εγώ δεν το είχα μελετήσει αλλά εδώ βλέπω ότι στο έγγραφο που 
έστειλε ο κύριος Παπαδίκης προς τον κύριο δήμαρχο λέει: σε συνέχεια προφορικού 
αιτήματος  κατοίκων…  Εμένα  μου  φαίνεται  πολύ  ύποπτο  αυτό.  Ποιο  είναι  το 
προφορικό αίτημα κατοίκων;                                   
Παρουσιαστής Ναι, γιατί εάν το ζητήσετε δεν θα υπάρχει γραπτώς. 
Π. Κοτρώνης Και ας μάθουμε αυτούς τους κατοίκους να δούμε έχουν περισσότερο 
κύρος από αυτούς τους 31; Για να δούμε πόσοι είναι οι προφορικοί και πόσοι είναι οι 
γραπτοί. Ας μας πει λοιπόν ένα όνομα για να δούμε και τι κύρος έχουν αυτοί. Μήπως 
είναι  ένας;  Γιατί  εδώ  μιλάει  για  πληθυντικό  αριθμό.  «Σε  συνέχεια  προφορικού 
αιτήματος κατοίκων»…Ένα λοιπόν είναι αυτό. Γιατί λοιπόν… το δεύτερο ερώτημα… 
Αφού ισχυρίζεται ο κύριος δήμαρχος ότι η Ιακώβου Ορεινού είναι πεζόδρομος στα 
πλαίσια των αστικών αναπλάσεων που τώρα υλοποιούνται, τώρα η Ιακώβου Ορεινού 
είναι κανονικός δρόμος.  Εδώ δείχνει  το βέλος και εδώ υπάρχει  η διάβαση πεζών. 
Κανονικός. Ανάπλαση που εκτελείται τώρα όπως γνωρίζετε. Γιατί; Μπορεί να μας 
απαντήσει για αυτό; Τρίτο ερώτημα: αφού ισχυρίζεται ότι ισχύουν οι προηγούμενες 
αποφάσεις,  η  813 και  η  934 γιατί  ξαφνικά  υλοποιείται  η  πεζοδρόμηση μόνο της 
Ιακώβου Ορεινού και όχι ας πούμε της Μαραγκουδάκη; Γιατί; Τι τον έπιασε κανένας 
πόνος… 
Παρουσιαστής Που ήτανε μαζί στην απόφαση που αναφέρατε.
Π. Κοτρώνης Ορίστε;
Παρουσιαστής Που ήτανε μαζί και ο δρόμος…
Π. Κοτρώνης Που ήταν μαζί. Ακριβώς. Μαζί. Ήταν τρεις δρόμοι μαζί και ξαφνικά 
μας πιάνει ο πόνος και υλοποιείται η πεζοδρόμηση ενός. Γιατί. Επίσης γιατί αφού 
ισχυρίζονται  ότι  δεν  καταργούνται  οι  προηγούμενες  αποφάσεις,  των  δύο 
προηγούμενων  κανονιστικών  αποφάσεων  του  δήμου…  Στην  721,  την  οριστική 
κανονιστική  απόφαση του 2008 αναφέρεται  ρητά,  στην 721 αναφέρεται  ρητά ότι 
επαναπεζοδρομείται  η  Εμμανουήλ  Ανδρόνικου.  Γιατί  το  αναφέρει  ρητά  αφού 
εννοείται  ότι  όλα  ισχύουν.  Τέταρτο  ερώτημα.  Πέμπτο  ερώτημα:  όταν  ήρθε  προς 
ψήφιση αυτή που σας έδειξα η 721 του 2008 ανέφερε  συγκεκριμένα:  Αφορά στη 
ρύθμιση  κυκλοφορίας  στην πόλη  των  Σερρών.  Δεν  έλεγε  για  ένα  κομμάτι.  Αυτό 
σημαίνει ότι ισχύει για όλα. Ισχύουν λοιπόν. Η 721 και μόνο η 721. Έκτο ερώτημα: η 
αλληλογραφία που υπάρχει μεταξύ της τροχαίας και της αποκεντρωμένης διοίκησης 
δίνει άλλες απαντήσεις και όχι αυτές που ισχυρίζεται η δημοτική αρχή. 
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Παρουσιαστής Δηλαδή;
Π. Κοτρώνης Απαντά συγκεκριμένα η αποκεντρωμένη διοίκηση. Λέει:  πρέπει  να 
αποκατασταθεί  πρώτον  η  προσβασιμότητα  στην  Ιακώβου  Ορεινού.  Άρα  να 
απομακρυνθούν  ζαρντινιέρες  και  πινακίδες.  Δεύτερον:  να  βγει  νέα  κανονιστική 
απόφαση που να ορίζει συγκεκριμένα ποιοι είναι πεζόδρομοι και ποιοι όχι.
Παρουσιαστής Άρα ζητάει απόφαση.
Π. Κοτρώνης Ζητάει  απόφαση. Και τρίτον:  να βγει νέος κανονισμός λειτουργίας 
πεζοδρόμων.  Τρία  πράγματα.  Που  είναι  αυτά;  Για  αυτά  δεν  απάντησε  ο  κύριος 
δήμαρχος. Έβδομο: ας μας αναφέρει ο κύριος δήμαρχος από πού προκύπτει ότι τα 
πυροσβεστικά και τα ασθενοφόρα πρέπει να πηγαίνουν με την όπισθεν αν προκύψει 
κάτι;                                  
Παρουσιαστής Ναι, καλά… Αυτό είναι λίγο…
Π. Κοτρώνης Αν ο μη γένοιτο πεθάνει κάποιος ή πάρει φωτιά κάποιο διαμέρισμα, 
κάποιο μαγαζί και ακούν περιουσίες τότε ο κύριος δήμαρχος ας μας πει ποιος θα 
θεωρηθεί υπεύθυνος; Είδατε εσείς πουθενά να μπαίνουν με την όπισθεν ασθενοφόρα; 
50-100 μέτρα και μάλιστα με μια δύσκολη στροφή… Όγδοο: μιας και μιλάμε όλοι για 
τη νομιμότητα… Νομίζω ότι πιο υπεύθυνος για τη νομιμότητα είναι ο εισαγγελέας ο 
οποίος παρενέβη χθες. Καλό θα ήταν λοιπόν η δημοτική αρχή και ο κύριος δήμαρχος 
να μας  κοινοποιήσει  το σκεπτικό με  βάση του οποίου ο εισαγγελέας  διέταξε  την 
αφαίρεση της ζαρντινιέρας ή των ζαρντινιέρων. Δεν είπε βγάλτε τις ζαρντινιέρες και 
βάλτε πινακίδες.       
Παρουσιαστής  Νομίζω ο κύριος Παπαδίκης χθες που ακούσαμε τις δηλώσεις του 
ήταν σαφής σε αυτό το ζήτημα. Λέει «δεχόμαστε πιέσεις από την εισαγγελία και από 
την τροχαία εδώ και  μήνες,  αντέχουμε όσο μπορούμε να τον έχουμε κλειστό  τον 
δρόμο αλλά μας πήραν τις ζαρντινιέρες».
Π.  Κοτρώνης Αντέχουν  δηλαδή  να  παρανομούν  αυτοί.  Ενώ  ο  εισαγγελέας  λέει 
«κάντε άλλα» αυτοί εδώ και καιρό παρανομούν. Γιατί επικαλείται κάθε φορά: εμείς 
κατά  κεραία  το  νόμο,  κατά  κεραία.  Που κατά  κεραία;  Όπως  μας  συμφέρει;  Και 
τελευταίο:  ας  μας  πει  ο  κύριος  δήμαρχος  συγκεκριμένα  ποιος  καλεί  τη  δημοτική 
αστυνομία για να αφαιρέσει πινακίδες παράνομα αυτών που κάνουν εκεί νόμιμα τη 
δουλειά τους και συγκεκριμένα:  γνωρίζει ο κύριος δήμαρχος ότι υπάρχει έγγραφη 
καταγγελία καταστηματάρχη,  αν θέλετε  μπορώ να σας  πω και  το όνομα που ενώ 
φόρτωνε  νόμιμα  τα  εμπορεύματα  του,  μέσα  σε  δέκα  λεπτά  ήρθε  η  δημοτική 
αστυνομία και του πήρε τις πινακίδες. Και δεν του τις επέστρεψε παρά μόνο όταν 
πλήρωσε το πρόστιμο. Υπάρχει κάμερα εκεί; Υπάρχουν κάμερες ή υπάρχει κανένας 
χαφιές; Δεν κόπτεται ο κύριος δήμαρχος για το καλό της πόλης, να πέσει το χρήμα 
στην αγορά και παίρνουμε δάνεια και κάνουμε… Που είναι το ενδιαφέρον; Εδώ να 
κάψουμε τους καταστηματάρχες; Τους βάζουμε και πρόστιμο; Τους αφαιρούμε και 
τις πινακίδες ενώ κάνουν τη δουλειά τους; 
Παρουσιαστής Κύριε Κοτρώνη γιατί λέτε αυτή η πρεμούρα… 
Π. Κοτρώνης Συμπλήρωσε τα εννιά ερωτήματα. 
Παρουσιαστής Εννιά. Ναι, αρκετά.
Π. Κοτρώνης Εννιά. 
Παρουσιαστής Γιατί η πρεμούρα της δημοτικής αρχής να κλείσει σώνει και καλά το 
δρόμο;
Π. Κοτρώνης Αισχίστου είδους πελατειακές σχέσεις. Μόνο αυτό. Το ξέρετε όλοι. 
Παρουσιαστής  Δηλαδή  κάποιος  εκεί  θέλει  το  δρόμο  κλειστό.  Γιατί  τον  βολεύει 
λέτε…
Π. Κοτρώνης Εκατό βρήκα στο δρόμο και οι εκατό μου είπαν αυτό. Είναι γνωστό σε 
όλους.
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Παρουσιαστής  Ναι… Κυκλοφορεί  και  ένα  όνομα… Τώρα  δεν  ξέρω  κατά  πόσο 
αληθεύει ή όχι… Εν πάση περιπτώσει μπορεί ο καθένας να θέλει ό,τι θέλει…
Π. Κοτρώνης Κατά τα άλλα το πρώτο που κατήργησαν ήταν το ρουσφέτι. Μήπως το 
αναβάθμισαν; 
Παρουσιαστής  Εν πάση περιπτώσει ο καθένας μπορεί να θέλει να κάνει ό,τι θέλει 
και να ρυθμίζει το δρόμο κατά πως αυτός νομίζει αλλά το ζήτημα είναι η νομιμότητα 
πως τηρείται και η δημοτική αρχή η οποία πρέπει να δει την πλειοψηφία τι κάνει…
Π. Κοτρώνης Μα, κύριε Καπετάνιε όταν υπάρχει μια διαμάχη και μια διαφορετική 
εκτίμηση, μια διαφορετική ερμηνεία των κανονιστικών αποφάσεων όπως άκουσα και 
τον κύριο Γκότση… Άποψή του είναι να πει αυτό που λέει… Το θεωρώ θεμιτό και ως 
ένα  σημείο  εντάξει.  Κάποιος  θα  κάνει  λάθος,  κάποιος  δε  θα  κάνει… Αλλά όταν 
παρεμβαίνει ο εισαγγελέας πλέον όλα αυτά πάνε στην πάντα.
Παρουσιαστής Μάλιστα. 
Π. Κοτρώνης Η νομιμότητα εκφράζεται από τον εισαγγελέα. 
Παρουσιαστής  Έχουμε  τον  υπεύθυνο  του  γραφείου  τύπου  του  δήμου,  τον  κύριο 
Ξυλογιάννη, ο οποίος θέλει να παρέμβει. Δεν ξέρω κατά πόσο… Είναι πάγια θέση 
του αυτή.
Π. Κοτρώνης Πάλι τα ίδια τώρα… 
Παρουσιαστής  Πάλι  τα  ίδια  θα  αρχίσουμε…  Υπάρχει  ο  δήμαρχος,  υπάρχουν  οι 
αντιδήμαρχοι…Επικεφαλείς συνδυασμού… 
Π. Κοτρώνης Κύριε Καπετάνιε, εγώ ανέφερα καμιά φορά στα εννιά ερωτήματα ας 
μας  απαντήσει  ο  κύριος  Ξυλογιάννης;  Εγώ  είπα:  ας  μας  απαντήσει  ο  κύριος 
δήμαρχος.              
Παρουσιαστής Ναι. Ή ο αντιδήμαρχος εν πάση περιπτώσει. Κάποιος αντιδήμαρχος. 
Λοιπόν… Νομίζω ότι το έχουμε συζητήσει πάρα πολλές φορές αυτό το ζήτημα…
Π. Κοτρώνης Είναι στη διακριτική σας ευχέρεια να δεχτείτε. Εγώ δεν έχω κανένα 
απολύτως πρόβλημα. 
Παρουσιαστής Δεν μπορεί όταν έχουμε δημοτικό σύμβουλο και μάλιστα επικεφαλή 
συνδυασμού να παρεμβαίνει υπηρεσιακός παράγοντας και όχι…
Π. Κοτρώνης Φοβάται ο κύριος δήμαρχος; Φοβάται ο κύριος δήμαρχος να κάνει 
παρέμβαση;
Γ. Ξυλογιάννης Μπορώ να σας πω μια καλησπέρα;
Παρουσιαστής Καλησπέρα, κύριε Ξυλογιάννη.
Π. Κοτρώνης Δεκτή η καλησπέρα.
Γ. Ξυλογιάννης Διασκεδάζω με αυτά που λέτε.
Π. Κοτρώνης Σοβαρά; Τόσο πλάκα έχουμε; 
Παρουσιαστής  Το δήμαρχο ή τον αντιδήμαρχο μπορείτε να του πείτε να παρέμβει 
για να…
Π. Κοτρώνης Τόση πλάκα έχουμε;
Γ.  Ξυλογιάννης …για  άλλη μια  φορά δεν  φιλοξενείτε  την  άποψη της  δημοτικής 
αρχής.
Παρουσιαστής Η άποψη της δημοτικής αρχής θα φιλοξενηθεί με πολιτικό πρόσωπο 
κύριε Ξυλογιάννη και όχι με υπάλληλο του γραφείου τύπου. 
Γ. Ξυλογιάννης Είμαι πολιτικό πρόσωπο είτε θέλετε είτε δε θέλετε να το δεχτείτε. 
Π. Κοτρώνης Μήπως σπάει πλάκα και ο κύριος δήμαρχος με αυτά που λέμε; 
Γ. Ξυλογιάννης Η πλάκα και αυτά κύριε Κοτρώνη…
Π. Κοτρώνης Να δούμε ο κόσμος τι πλάκα θα σπάσει.  
Γ. Ξυλογιάννης Θέλετε να πούμε δυο-τρία πραγματάκια επί της ουσίας; 
Π. Κοτρώνης Ό,τι θέλει ο κύριος Καπετάνιος. Εγώ… 
Γ. Ξυλογιάννης Ή θέλετε να μιλάτε με μονόλογο; Για να λέτε ό,τι θέλετε...

7

ΑΔΑ: ΒΕΙΠΙΜΕ-ΥΣΗ



Παρουσιαστής Κύριε Ξυλογιάννη…
Π. Κοτρώνης Ο μονόλογος και η αλαζονεία είναι ίδιον δικό σας…
Γ. Ξυλογιάννης Γιατί είστε στη σύγχυση και στην παραπληροφόρηση…
Παρουσιαστής  Κύριε Ξυλογιάννη… Σαράντα δημοτικοί σύμβουλοι είστε. Πείτε σε 
έναν να παρέμβει.  Καλό σας βράδυ. Δεν είναι δυνατόν αυτό το πράγμα… Να μη 
μιλάει κανένα πολιτικό πρόσωπο από το συνδυασμό του κυρίου Αγγελίδη. Ούτε ο 
ίδιος ούτε οι εφτά αντιδήμαρχοι, ούτε οι τριάντα πόσοι είναι δημοτικοί σύμβουλοι και 
παίρνει ο υπάλληλος του γραφείου τύπου.
Π. Κοτρώνης Συγγνώμη κύριε Καπετάνιε… Ο κύριος Ξυλογιάννης λέει ότι σπάει 
πλάκα με αυτά που λέμε… 
Παρουσιαστής  Τα ακούει  ο κόσμος κύριε Κοτρώνη και βγάζει τα συμπεράσματα 
του. Λοιπόν… Θέλουμε να φιλοξενήσουμε την άποψη της δημοτικής αρχής. Πολύ 
ευχαρίστως.  Την  είδαμε  και  στο  ρεπορτάζ,  ακούσαμε  και  τον  κύριο  Γαλάνη  και 
άλλους αλλά εν πάση περιπτώσει θέλουμε πολιτικό πρόσωπο. Έχουμε επικεφαλής 
συνδυασμού και δεν είναι δυνατόν να παρεμβαίνει ο υπάλληλος του γραφείου τύπου. 
Ξεκάθαρα  πράγματα  και  νομίζω  το  έχουμε  συζητήσει  εκατομμύρια  φορές.  Ας 
σταματήσει επιτέλους αυτό το ζήτημα. Λοιπόν… Οπότε τώρα τι πρέπει να γίνει κύριε 
Κοτρώνη; Πρέπει να ανοίξει ο δρόμος θα μας πείτε τώρα. Να ανοίξει και να γίνουν οι 
σωστές ενέργειες για να γίνει πεζόδρομος;
Π. Κοτρώνης Μα, εγώ δεν μπορώ καταλάβω το εξής απλό κύριε Καπετάνιε… Αφού 
δημιουργείται  τόσο  πρόβλημα…  Εν  πάση  περιπτώσει  έχει  μία  άλλη  άποψη  η 
δημοτική αρχή… Δημιουργείται το θέμα, ανέβηκε στην ατζέντα νομίζω όλων των 
περίοικων… Γιατί δεν το φέρνει στο δημοτικό συμβούλιο -αφού είναι τόσο νόμιμο 
και τόσο καθαρό- να επιβεβαιώσουμε αυτή την απόφαση και τελείωσε. Τόσο μεγάλη 
δουλειά είναι; Τόσα θέματα φέρνει. Σαράντα θέματα… Προ ημερήσιας διάταξης μας 
φέρνει με το παραμικρό… Ένα, δύο, τρία, τέσσερα, πέντε θέματα… Ας το φέρει αυτό 
προ ημερήσιας στο επόμενο δημοτικό συμβούλιο να το περάσουμε… Και ποιο είναι 
το  πρόβλημα;  Ποιο  είναι  το  πρόβλημα  δεν  μπορώ να  καταλάβω.  Δεν  μπορώ να 
απαντήσω. Είναι αδιανόητο.
Παρουσιαστής Ναι… Αφού θέλουν σώνει και καλά να κλείσουν το δρόμο εκεί ας το 
περάσουν από το δημοτικό συμβούλιο. Να γίνει σωστά η διαδικασία. 
Π. Κοτρώνης Έτσι ακριβώς…       
Παρουσιαστής Δεν το κάνουν αυτό και είναι ένα ερώτημα αυτό που λέτε. Γιατί δεν 
το κάνουν. Τώρα τίθεται και ένα ζήτημα γιατί και από χθες που βγάλαμε το θέμα 
πάρα πολλοί κάτοικοι της πόλης μας πήραν τηλέφωνο και ρωτούσαν τι θα γίνει με τις  
κλήσεις που τους φιλοδωρεί συνέχεια η δημοτική αστυνομία εκεί σε ένα δρόμο που 
παρανόμως  κλείνει  άρα  που  αυτοί  που  παρκάρουν  εκεί  δεν  είναι  παράνομοι, 
επομένως πως τους γράφουν;
Π. Κοτρώνης Ακριβώς. 
Παρουσιαστής Τι κάνουν αυτοί οι άνθρωποι;
Π. Κοτρώνης Καλό θα ήταν να πάνε να κάνουν μια γραπτή αναφορά στο δημοτικό 
συμβούλιο, στο δήμο Σερρών και να απειλήσουν ακόμη και με αγωγή και μηνύσεις. 
Μόνο έτσι  βάζει  η εκάστοτε  εξουσία  μυαλό.  Όχι  να απειλούν οι παράνομοι  τους 
νόμιμους. Τι να τους πούμε τώρα… Τι να κάνει ο κόσμος… 
Παρουσιαστής Ναι, τι να κάνει. Ο κόσμος δέχεται μία κλήση γιατί πάρκαρε εκεί που 
κατά τη γνώμη της δημοτικής αρχής δεν πρέπει να παρκάρει. Τι κάνει; Την πληρώνει; 
Δεν την πληρώνει; 
Π. Κοτρώνης Το μαχαίρι και το πεπόνι το έχει η δημοτική αρχή. 
Παρουσιαστής Ναι… Η δημοτική αρχή λέει καλώς τον κλείνω…
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Π. Κοτρώνης Ακριβώς… Και από εκεί και μετά τρέχα εσύ να βρεις το δίκιο σου. Για 
αυτό -για να επαναφέρω και ένα θέμα- ο κύριος δήμαρχος δεν θέλει να υπάρχει ο 
θεσμός του συμπαραστάτη του δημότη. Για να το αναφέρουμε και αυτό. Εδώ και 
ενάμιση  χρόνο.  Γιατί  δυστυχώς  θα  έχει  και  τέτοια  προβλήματα  με  έναν 
συμπαραστάτη του δημότη κύρους και κοινής αποδοχής. Τέτοια προβλήματα θα τα 
έλυνε ο συμπαραστάτης του δημότη. Είναι από τους λίγους θεσμούς που είναι σωστοί 
στον Καλλικράτη.
Παρουσιαστής Αυτό δεν έχει προχωρήσει σε πολλούς δήμους κύριε Κοτρώνη. Διότι 
ήθελε αυξημένη πλειοψηφία στο δημοτικό συμβούλιο και δεν προχώρησε.
Π. Κοτρώνης Αλλά σε αυτό κωλυσιέργησαν οι ίδιοι η δήμαρχοι εξουσίας γιατί θα 
έχουν έναν έλεγχο παραπάνω. Και σου λέει προκειμένου να  έχουμε τέτοιο βάσανο 
στο κεφάλι μας καλύτερα να μην έχουμε… Αυτοί τι ήθελαν; Να έχουν έναν δικό 
τους, ένα μέλος της δημοτικής παράταξης κοινής αποδοχής. Μα, αυτά τα δυο είναι 
δυνατόν… Κοινής αποδοχής και μέλος μιας παράταξης; Ας πάρουμε έναν δικό μας 
κοινής αποδοχής τότε… Γίνεται αυτό;
Παρουσιαστής Κύριε Κοτρώνη, το ζήτημα αυτού του δρόμου είναι μήνες τώρα. Και 
άντε  η  δημοτική  αρχή  δεν  το  φέρνει…  Εσείς  γιατί  δεν  το  πάτε  στο  δημοτικό 
συμβούλιο;  
Π. Κοτρώνης Τι να πρωτοπάμε… Ξέρετε πόσα θέματα έχουμε να φέρουμε;  Εγώ 
σκέφτομαι αυτή τη στιγμή άλλα τρία. Κάθε φορά φέρνουμε και… Την άλλη φορά 
φέραμε  το  θέμα  της  επαναλειτουργίας  του  ΚΕΠ στο οποίο  δεσμεύτηκε  ο  κύριος 
δήμαρχος… Να δούμε τι θα γίνει.  Σκέφτομαι να φέρω το θέμα της ΔΕΥΑΣ. Που 
είναι παράνομη όλη αυτή η μετεγκατάσταση και το δάνειο που κάνουν. Δεν μπορούν 
να πάρουν δάνειο εάν δεν περάσει από το δημοτικό συμβούλιο. Το λέει ρητά ο νόμος 
ο 1069 του ’80 που ισχύει για τις ΔΕΥΑΣ. 
Παρουσιαστής Και να το περάσουν έχουν πλειοψηφία κύριε Κοτρώνη.
Π. Κοτρώνης Ακριβώς. Αυτό που είπα για το συμπαραστάτη του δημότη… Και αυτό 
θέλουμε να το φέρουμε. 
Παρουσιαστής Δεν προλαβαίνετε λέτε να φέρνετε θέματα, έτσι; 
Π.  Κοτρώνης Ακριβώς.  Όταν  για  τέτοια  αυτονόητα  θέματα  μας  δημιουργεί 
προβλήματα εδώ και τόσο καιρό ο κύριος δήμαρχος τι να πούμε…
Παρουσιαστής Πάντως επειδή είναι ένα θέμα που έχει πολύ καιρό που γίνεται, μήνες 
ολόκληρους και υπάρχουν και όλες αυτές οι απόψεις νομίζω καλό είναι να το φέρετε 
και αυτό, να το βάλετε στον προγραμματισμό σας. Εν πάση περιπτώσει να συζητηθεί 
στο δημοτικό συμβούλιο και να δούμε τι  γίνεται  διότι σας είπα και πριν… Πάρα 
πολλοί  πολίτες  λένε  τι  να  κάνουμε…Να  πάμε  να  παρκάρουμε  εκεί  για  να  μας 
γράψουνε ενώ παρκάρουμε νόμιμα;   
Π.  Κοτρώνης Συνεπώς  κοιτάξτε  τώρα  το  πρόβλημα  πόσο  μεγάλο  είναι  και  τι 
διαστάσεις έχει. Έτσι δεν είναι;
Παρουσιαστής  Ναι.  Προφανώς.  Δημιουργείται  ζήτημα  και  την  πληρώνουν  και 
άνθρωποι που δε φταίνε.  
Π.  Κοτρώνης Ακριβώς.  Οι  άλλοι  που  έχουν  μαγαζιά  και  σε  μια  τέτοια  περίοδο 
κρίσης  αντί  να  έχουν  κέρδος  έχουν  ζημιά.  Εμπλέκεται  ο  εισαγγελέας.  Δηλαδή  ο 
εισαγγελέας άλλη δουλειά δεν έχει τώρα; Να εμπλέκεται με ένα αυτονόητο… Και 
πάλι δεν έκανε τίποτα. Και πάλι λύση δε δόθηκε. Χθες έμαθα από τον κύριο δήμαρχο 
ότι μόλις του είπατε ότι εκεί ο δρόμος άνοιξε ήταν απορημένος. Και από ότι φαίνεται 
έδωσε εντολή σε μισό λεπτό να ξαναμπούν οι πινακίδες. 
Παρουσιαστής Βγάλανε ζαρντινιέρες, βάλανε πινακίδες.     
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Π. Κοτρώνης Τόσο σημαντικό το θεωρεί.  Δηλαδή να μην περάσει  κάποιο άλλο, 
έστω  και  αν  είναι  η  άποψη  του  εισαγγελέα.  Πόσο  μάλλον  της  αποκεντρωμένης 
διοίκησης. 
Παρουσιαστής  Μα, το ζήτημα κύριε Κοτρώνη είναι ότι  έτσι  όπως έχει  κλείσει  ο 
δρόμος, με τον τρόπο που έχει κλείσει έχει υποβαθμιστεί η περιοχή. Διότι δεν είναι 
ούτε πεζόδρομος ούτε δρόμος. 
Π. Κοτρώνης Ακριβώς δεν είναι τίποτα.
Παρουσιαστής Είναι ουσιαστικά υποβαθμισμένο το σημείο εκείνο διότι δεν υπάρχει 
κίνηση. Τους καταστηματάρχες δηλαδή τους συμφέρει είτε να γίνει πεζόδρομος για 
να κυκλοφορεί ο κόσμος ή να κυκλοφορούν και τα αυτοκίνητα διότι έτσι νέκρωσε η 
κατάσταση.
Π. Κοτρώνης Η πλειοψηφία κύριε Καπετάνιο των 31 αυτών που υπογράφουν -από 
ότι είδα τα ονόματα- πρέπει να είναι καταστηματάρχες εκεί της περιοχής. Δηλαδή δεν 
υπολογίζει τους 31 καταστηματάρχες…
Παρουσιαστής Είναι καταστηματάρχες όλοι;    
Π. Κοτρώνης Όχι, αλλά από τα ονόματα που βλέπω, οι περισσότεροι πρέπει να είναι. 
Τους ξέρω. Δε θέλω να αναφέρω τα ονόματα. Οι άνθρωποι μπορεί να μη θέλουν να 
δημοσιευτούν  αλλά  από  ότι  βλέπω  εδώ  τουλάχιστον  η  μεγάλη  πλειοψηφία  είναι 
καταστηματάρχες. Είναι δυνατόν; 
Παρουσιαστής  Το ζήτημα είναι  τι  μέλει  γενέσθαι  γιατί βλέπουμε ότι η δημοτική 
αρχή επιμένει σε αυτό το οποίο θέλει να κάνει, να κλείσει δηλαδή το δρόμο. Όπως 
είπατε και  εσείς,  χθες  μόλις  ο δήμαρχος  πληροφορήθηκε από εμάς ότι  έφυγαν οι 
ζαρντινιέρες, έβαλαν αμέσως τις πινακίδες… Δεν ξέρω τι θέση πια πρέπει να πάρει 
και η τροχαία η οποία είναι αρμόδια εκεί για το θέμα αυτό αλλά και η εισαγγελία η 
οποία βέβαια έκανε το καθήκον της σε πρώτη φάση αλλά τι γίνεται στη συνέχεια…
Π. Κοτρώνης Ακριβώς.  Διότι  γράφουν στα παλαιότερα των υποδημάτων μας  τις 
υποδείξεις,  τις  αποφάσεις  των  ανωτέρων  οργάνων  εν  πάση  περιπτώσει  ή  των 
δικαστικών αρχών. Που να ζητήσουμε τώρα για άλλα. Για άλλα πιο σοβαρά θέματα. 
Εδώ έληξε το θέμα, έκανε παρέμβαση ο εισαγγελέας… Γιατί έκανε παρέμβαση ο 
εισαγγελέας; Αν ήταν όλα νόμιμα θα έλεγε ο εισαγγελέας: κύριε δήμαρχε μην ακούτε 
κανέναν, καλώς είναι, αφήστε τα. Έτσι δεν είναι; Σκέφτομαι λογικά ή παράλογα; 
Παρουσιαστής  Το ερώτημα κύριε Κοτρώνη είναι ότι εάν δεχτούμε αυτό το οποίο 
ψιθυρίζεται από όλους, πως θέλει συγκεκριμένο εκεί ψηφοφόρο του να εξυπηρετήσει 
ο κύριος Αγγελίδης και δεν λογαριάζει τίποτε άλλο… Αυτό δεν είναι και προς το δικό 
του συμφέρον να μην το κάνει από τη στιγμή που είναι μειοψηφία οι άνθρωποι που 
θέλουν  να  κλείσει  κατά  αυτόν  τον  τρόπο ο  δρόμος  και  όχι  οι  περισσότεροι  που 
θέλουν να ανοίξει; Δε το σκέφτεται το πολιτικό κόστος με αυτή του την απόφαση; 
Εξυπηρετεί έναν αλλά κακοκαρδίζει άλλους εκατό. 
Π. Κοτρώνης Είναι όμως και… τέλος πάντων. Πολύ επίμονος σε κάτι και δε θέλει να 
παραδεχθεί την αλήθεια.  Το είπε μια στιγμή και τώρα δε θέλει να κάνει  πίσω. Ή 
ενδεχομένως πράγματι να μην υπολογίζει το συμφέρον των πολλών. Τι να πω… Τι να 
πω… Δεν ξέρω…               
Παρουσιαστής  Μάλιστα.  Μένει  να  δούμε  τι  θα  γίνει  στη  συνέχεια  και  εν  πάση 
περιπτώσει οι εποπτεύουσες αρχές, η περιφέρεια, η τροχαία τι θα κάνουν.
Π.  Κοτρώνης Ας  μας  πει  κάποιος…  Να  συγκρίνουμε  απόψεις,  να  δούμε 
πλειοψηφίες,  να δούμε ποιότητα ή υπευθυνότητα ανθρώπων και να βγάλουμε ένα 
συμπέρασμα. Έτσι; Και τι εννοώ… Όταν η τροχαία είναι σε ένα κομμάτι αρμόδια… 
Έτσι δεν είναι; Σου λέει: Βγάλ’ τα, όχι… Όταν η αποκεντρωμένη διοίκηση σου λέει 
επίσης, που είναι υπερκείμενη αρχή. Όταν ο εισαγγελέας σου λέει το ίδιο πράγμα… 
Δηλαδή εσύ που βασίζεσαι; 
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Παρουσιαστής  Και αν υπάρχει διαφορετική ερμηνεία όπως λέει ο κύριος Γκότσης 
των νόμων, εν πάση περιπτώσει ας το ξεκαθαρίσουν. Ας το βάλουν κάτω να δούνε η 
σωστή ερμηνεία ποια είναι. Δεν μπορεί να υπάρχουν πέντε ερμηνείες.
Π.  Κοτρώνης Μα,  δεν  είναι  ανάγκη  να  πιάσουμε  και  την  ερμηνεία  κύριε 
Καπετάνιε… Είναι πολύ απλό. 
Παρουσιαστής Ακόμη και εκεί να φτάσουμε.
Π. Κοτρώνης Όχι, να φτάσουμε εκεί. Άλλο λέω. Αφού υπάρχει διαφορά απόψεων, 
διάσταση απόψεων,  λύνεται  με  το  να  εισαχθεί  το  θέμα  στο δημοτικό συμβούλιο. 
Αυτοί που έχουν άλλη άποψη και η κυρία Ιλανίδου λένε ότι εάν έρθει στο δημοτικό 
συμβούλιο και αποφασιστεί να επικαιροποιηθεί η πεζοδρόμηση δεν υπάρχει κανένα 
πρόβλημα. Γιατί δεν το φέρνουν δηλαδή; Εκεί δε θα φέρει κανένας αντίρρηση μετά… 
Και εμείς ως παρατάξεις αλλά και η αποκεντρωμένη διοίκηση εάν δει νέες αποφάσεις 
δεν θα έχει κανένα πρόβλημα. Λέει: να βγει νέα κανονιστική απόφαση, να βγει νέος 
κανονισμός λειτουργίας.
Παρουσιαστής Ας τον κάνει πεζόδρομο αλλά με το σωστό τρόπο.
Π. Κοτρώνης Έτσι ακριβώς.  
Παρουσιαστής  Νομίμως,  με  τις  αποφάσεις  που χρειάζεται  και  να ακολουθηθεί  η 
διαδικασία και εν πάση περιπτώσει άμα είναι να γίνει πεζόδρομος, ας ξεκινήσουν και 
οι εργασίες του πεζόδρομου.
Π.  Κοτρώνης Μήπως  αυτό  φοβούνται;  Ότι  επειδή  δεν  είναι  διασφαλισμένα  τα 
κονδύλια  αλλά  ταυτόχρονα  πρέπει  να  είναι  και  ο  δρόμος  κλειστός,  για  αυτό 
παράτυπα, παράνομα το αφήνουν έτσι; Διότι εάν ψηφιστεί από εκεί η πεζοδρόμηση, 
πρέπει  κάποια  στιγμή  μετά  από  πέντε,  δέκα,  δεκαπέντε,  είκοσι  … ένα  μήνα  να 
αρχίσουν οι εργασίες. 
Παρουσιαστής  Βασικά παίρνεις  απόφαση για  να  γίνει  πεζόδρομος κάτι  το  οποίο 
έχεις  μεριμνήσει  ήδη  για  να  μπει  σε  προγράμματα  για  να  έχεις  εξασφαλίσει  τη 
χρηματοδότηση.
Π. Κοτρώνης Έτσι ακριβώς. Μήπως για αυτό το λόγο λοιπόν…
Παρουσιαστής  Με αυτήν την έννοια λοιπόν μπορούμε να κλείσουμε όλη την πόλη 
και να λέμε κάποια στιγμή κάτι θα γίνει πεζόδρομος.
Π. Κοτρώνης Έτσι ακριβώς.    
Παρουσιαστής Λοιπόν… Για να δούμε που θα οδηγήσει αυτή η κατάσταση και πότε 
επιτέλους η δημοτική αρχή θα αποφασίσει να τηρήσει τους νόμους και να βγάλει τις  
σωστές αποφάσεις και αν θα συζητηθεί και κάποια στιγμή στο δημοτικό συμβούλιο 
το ζήτημα αυτό. Κύριε Κοτρώνη, σας ευχαριστώ για την παρουσία σας.
Π. Κοτρώνης Εγώ σας ευχαριστώ. Καλό βράδυ.                                               
Στο 2ο DVD επαναλαμβάνονται τα άνωθεν.  

Το ΕΣΡ έχει επιληφθεί της υποθέσεως κατόπιν καταγγελίας ιδιώτη. Πρόκειται περί 
δελτίου ειδήσεων το οποίο ασχολήθηκε με τον επιλήψιμο ή μη χαρακτηρισμό της 
οδού  Ιακώβου  Ορεινού  Σερρών  ως  πεζοδρόμου.  Προβλήθηκε  ρεπορτάζ  κατά  τη 
διάρκεια του οποίου εξέθεσε τις απόψεις ο πρώην δήμαρχος, η πρώην αντιδήμαρχος, 
ο  επικεφαλής  της  αντιπολιτεύσεως  του  δημοτικού  συμβουλίου,  ο  εν  ενεργεία 
αντιδήμαρχος και ο εκπρόσωπος τύπου του Δήμου Σερρών. Μετά την προβολή του 
ρεπορτάζ επακολούθησε ζωντανή συζήτηση μεταξύ του τηλεπαρουσιαστή και  του 
επικεφαλής της αντιπολιτεύσεως του δημοτικού συμβουλίου,  ο οποίος εξέθεσε τις 
αντιρρήσεις του για την ως άνω πεζοδρόμηση. Ζήτησε να παρέμβει στην ζωντανή 
εκπομπή ο εκπρόσωπος τύπου του Δήμου Σερρών για να εκθέσει  τις απόψεις του 
Δήμου  επί  του  ζητήματος,  αλλά  ο  τηλεπαρουσιαστής  αρνήθηκε  τούτο  με  την 
αιτιολογία ότι δεν εκπροσωπεί το Δήμο και σε κάθε περίπτωση οι απόψεις του είχαν 
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προβληθεί  δια  του  ρεπορτάζ.  Η  αιτιολογία  είναι  προσχηματική  και  η  παράλειψη 
παρεμβάσεως του εκπροσώπου του Δήμου, αφενός ήταν παράνομη και αφετέρου είχε 
αποτέλεσμα την μη αντικειμενική ενημέρωση των τηλεθεατών επί του ζητήματος. 
Για την εν λόγω εκτροπή, ενδείκνυται όπως επιβληθεί στον ραδιοφωνικό σταθμό η 
διοικητική κύρωση του προστίμου.  

Ενόψει  των  εκτεθέντων  πραγματικών  περιστατικών  και  λαμβανομένης  υπόψη της 
βαρύτητος της παραβάσεως, του εκ 365.268,03 ευρώ ύψους της επένδυσης που έχει 
πραγματοποιηθεί από τον εν λόγω σταθμό, και του γεγονότος ότι έχουν επιβληθεί 
στον  αυτό  σταθμό  με  τις  αποφάσεις  40/27.1.2009,  275/16.6.2009,  218/4.5.2010, 
124/5.4.2011, 195/7.6.2011, διάφορες κυρώσεις, το πρόστιμο πρέπει να καθοριστεί 
στο ποσό των 15.000 ευρώ.  

Για τους λόγους αυτούς
Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης

Επιβάλλει  στην  εταιρεία  με  την  επωνυμία  ΣΕΡΡΑΪΚΑ  ΜΑΖΙΚΑ  ΜΕΣΑ 
ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ  ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ  ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ  Α.Ε.,  ιδιοκτήτριας  του 
τηλεοπτικού  σταθμού με  διακριτικό  τίτλο  ΔΙΚΤΥΟ ΣΕΡΡΕΣ ΝΕ.Σ.Τ.-ΑΛΦΑ TV 
Νομού Σερρών, τη διοικητική κύρωση του προστίμου των 15.000 ευρώ.

Κατά το  άρθρο  4  παράγραφος  3  του  Ν.  2328/1995,  όπως  έχει  μετά  την  δια  του 
άρθρου 23 παρ. 5 εδαφ. β του Ν. 3166/2003 αντικατάστασή της, η παρούσα απόφαση 
κατά την προαναφερόμενη κύρωση, είναι εκτελεστή κατά:  

1.  Της  εταιρείας  ΣΕΡΡΑΪΚΑ  ΜΑΖΙΚΑ  ΜΕΣΑ  ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ  ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ  Α.Ε.,  με  ΑΦΜ  094516250  Δ.Ο.Υ.  Α΄ 
Σερρών, ως ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθμού.

2. Του Αραμπατζή Αλέξανδρου του Δημητρίου, με ΑΦΜ 047696917, Δ.Ο.Υ. Α΄ 
Σερρών, ως νομίμου εκπροσώπου της εταιρείας.

3.  Της  Αραμπατζή  Μαρίας  του  Αθανασίου,  με  ΑΦΜ 059844307,  Δ.Ο.Υ.  Α΄ 
Σερρών, ως νομίμου εκπροσώπου της εταιρείας.

Κρίθηκε,  αποφασίστηκε  την  7η Ιανουαρίου  2013,  καθαρογράφτηκε  και 
δημοσιεύθηκε κατά την 18η Ιανουαρίου 2013.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ.

            ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙΔΗΣ
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